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 שלום לכולם,

שנה, התכנסו מאות רבות של רפתנים ועובדים המלווים את ענף הרפת כבכול  – כנס מע"ג

 1שניתנוהמקצועיות הפעם התמקדתי בעיקר בהרצאות מקצועי וחברתי כאחד1 ונהנו מכנס 

שמעתי על שיתוף הפעולה הפורה הקיים בין שיאון למוסדות האקדמיה, ובמיוחד הפקולטה 

זאת בשל  1נושאי הפוריות תמיד מעניינים והציר הזכרי, קיבל דגש רב לחקלאות ומכון וולקני1

חלקן של ההרצאות יגיעו גם לכינוסים המקצועיים החודשיים שלנו שיתופי הפעולה הללו1 

ואסביר עסקה בנושאי טיפוח1 אני ארחיב הרצאתי בכנס, ש לסקירה,  מצורפתבקיבוץ אייל1 

 1 , בפגישה הבאה באיילבנושא זה

בכנס גם היו הרצאות רבות המדגישות את הגישה הנכונה לפרה ושיווק החלב ומוצריו 

נתן  גלעד עדיןים לנו1 בשיחות היום יום, הן בתקשורת והן בחברותה בציבורים הקרוב

סברים איך להתמודד עם התקשורת והרשתות החברתיות שלעיתים מגיעות עם אג'נדה ה

1 זו "הציבור פוגעים בבריאות" ם"אויבי" ,וית הקשה של "מתעללים"והמקנה לנו את התמוכנה 

רנו, בכל יתה הרצאה למשוכנעים, אולם המסר העיקרי שכולנו שגרירים של פועלנו ושל מוציה

 ומתומצת , נכון1 לצורך כך, הפיקה מועצת החלב מידע ברור, היה חשובמקום ובכל עת

ישנה אפליקציה שאפשר להורידה וגאה1  בעמידה זקופהולהעבירו בירו סשכולנו יכולים לה

  1לטלפון מאתר מועצת החלב

סקים בנושא, והנה נראה שהשנה, הגנה על העובד, קיבל גם דגש בכנס1 מספר שנים אנו עו

הכנס נתן לכך חשיבות גדולה יותר1 הרצאות ממספר כיוונים בליווי סרטונים הממחישים את 

חלק היו  ,בכלים ובעבודה בטוחה יותר , לצד עבודת המזריע והווטרינר,עבודת הרפתן וטובתו

 חשוב מהכנס1 

 בית חם""משפחת הרפתנים והביתן מהווה הביתן שלנו היה הומה אדם1 שיאון היא חלק מ

של  ברומובים המסתובבים בין הביתנים1 הביתן היה מעוצב יפה ושיחות רבות "לרפתנים הר

 ואיוש הביתן במשך שלושת ימיי הכנס1 העולם הרפת" התקיימו בו1 תודה לכל העמלים להקמ

המקצועיים מביאים איתם תמיד גם אנשים מחו"ל1 הפעם בוטלו נסים הכ – משלחות מחו"ל

טחוני בירושלים1 בלטה בנוכחותה, יבמספר הרצאות של מרצים מחו"ל בשל המצב ה

הציגה את ענף החלב בסין והחלה היא המשלחת הסינית שהגיע, אל אף המצב, לכנס1 

סינים שבראשם  76בפגישותיה בארגונים השונים המלווים את הרפתנים1 המשלחת מנתה 

אנשים בולטים בענף החלב הסיני1 הם גם חתמו על מסמך הנותן ביטוי לשיתוף הפעולה בין 

התאחדות מגדלי הבקר לארגון המקביל לו בסין1 הסינים, כבר לאורך שנים, מאוד מאמינים 

1 לשם כך, כבר מספר שנים רב יש הישראליתואוהבים את הידע, טכנולוגיה והאינטגרציה 

השונים  ארגוניםבחוקרים המקבלים הזמנה לתת הרצאות מקצועיות באוניברסיטאות, 

ומדריכים סינים למדו היטב את  ,רפתות סיניות1 אפימילק הקים מספר רפתות ענק בסיןוב

 ן לפרות1 הטכנולוגיה הנותנת את הממשק הנכו

הצעד הבא שלהם, זרימת הנתונים לאתרים מרכזיים, ניתוח שלהם והחזרת הדוחות 

לרפתנים1111ספר עדר סיני1 במקביל, הם מאוד רוצים את הגנטיקה הישראלית, וכאן אנו 

של התעודה הווטרינרית, עולה בכל פגישה ופגישה  הבעייתיותנכנסים לשיתוף הפעולה1 

 צא את הזרמה לסין1י1 ללא תעודה זו, אנו לא יכולים ליייפתרוכולי תקווה שבעתיד זה 



משלחת הסינים ביקרו אותנו וגם ראו את מריו מזריע ברפת השרון1 ההדים ממפגשים אלו 

לעיתים, מאמצים אלו  נו1יהם חיוביים מאוד, אולם עדיין אין הם פותחים את השוק הסיני בפנ

עליו  "וסף1 לדוגמא, השוק הרוסי שאנו "עמליםלוקחים שנים רבות ורק בסופם, נפתח שוק נ

בקרוב, את פתיחת  המביאים, אוליבשתי המדינות, כעשור1 לאחרונה בוצעו מספר מהלכים 

  1השוק הגדול הזה

המשלחת בשיאון1 חלק מהאנשים שהיו במשלחת, היו כבר בעבר ביקור  –בתמונות הבאות 

 באתר שלנו1

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

, מוסר רמי רונןיים בימים אלו את ההדרכה בת השבועיים בוויטנאם1 שליחנו "הותיק" מס

לכולם ד"ש חם1 תמונות מפעילותו נמצאות בפייסבוק )צר לי, אין לי111(, אולם מההתכתבויות 

 1 מחכים לך בבית1וההנאה והסיפוק הם כולם שלו1 יישר כח ,איתי הוא ביצע עבודה ברוכה



וכל הפנסיונרים החדשים שלנו,  רמימסיבת הסיום של לרשמים נוספים, תמונות וכמובן11111ל

תכנן ויזם, אני מבטיח לכולם "שרק  רמי1 כיוון שאלכס, רמי, איתן, עופר ורחלבסוף דצמבר: 

 טוב" יהיה1

 בעיצומו של הרכבת הלוח1 תכנון הזמנים הכללי:אנו  – לוח הפרים

 לדצמבר 71-72ון עד שלישי: חלוקת זרמה לפי הלוח החדש באתרים בין הימים ראש 

  לדצמבר 76 –הסבר על לוח הפרים בפגישה המקצועית ביום רביעי 

  לדצמבר 76 יום רביעי, –חלוקת לוחות מודפסים והתחלת עבודה עם הלוח 

 

 1.72אוגוסט,  דהשבוע אשלח לכל אחד בצורה אישית את מדדי הפוריות לחודשים מאי ע

 

 בברכת שבת שלום,

 יואל


